
Festival knihoven – červen 2023 

3. ročník Festivalu knihoven znojemského regionu měl původně proběhnout v týdnu 12. – 16. června, 

ale z časových důvodů knihovnic i přednášejících se rozlezl až do konce června. 

Festival vznikl na podporu čtenářství od nejmenších dětí a je financován z dotace JMK. 

V tomto roce se zúčastnilo 7 knihoven a přes 160 uživatelů – Suchohrdly u Znojma, Hnanice, Horní 

Dubňany, Slatina, Olbramkostel, Litobratřice a Chvalovice.  

Jako lektorka byla oslovena Bc. Dana Šimková s přednáškou Harry Potter a Mgr. Blanka Hálová 

s Tréninkem paměti – cvičení anglických slovíček. 

 

Každá knihovna měla připravený ještě vlastní program. V Litobratřicích byla pro veřejnost paní 

Šimková s Harry Potterem a dále se potkali s Litobratřickými mrňátky, proběhlo autorské čtení 

s Lenkou Jakešovou pro MŠ Jiřice a MŠ Litobratřice. Po celý týden měli uživatelé k dispozici nové 

knihy, hudební nástroje, maňáskové divadlo, pohybové pomůcky a věci na tvoření. 

 
 

V Suchohrdlech byla taktéž p. Šimková s Harry Potterem a k tomu si knihovnice připravila výstavu 

dřevěných loutek a obrazů rodáka Františka Pěčka. 

 

 

 

Ve Slatině byla paní Hálová s Tréninkem paměti a také proběhly Knihohrátky děti si poskládaly 

rozstříhanou pohádku, předvídaly pokračování audiopříběhu, sestavily příběh z obrázků, doplnily 



slova do básničky, každý přečetl část pohádky, rozluštily záludné hádanky a dokonce si i něco 

vyrobily.  

 

V Olbramkostele vystoupila p. Šimková s Harry Potterem a proběhl také worskhop, kde se děti učily 

tečkovat pomocí tečkovacích per a akrylových barev. 

 

V Hnanicích byla paní Hálová s Tréninkem paměti pro děti ze ZŠ Šatov a dále proběhla v knihovně 

beseda vytvořená knihovnicí pro MŠ Hnanice, kde děti dostaly i balíčky od obce. 



Ve Chvalovicích proběhl Trénink paměti s p. Hálovou a celý týden probíhala výstava celoročních prací 

od dětí, které pravidelně do knihovny dochází. 

 

 

V Horních Dubňanech proběhl také Trénink paměti s p. Hálovou a tvoření pro děti.  

 

 

Letošní festival se velice povedl, knihovny přivítali spoustu nových uživatelů, více se zpropagovaly a 

plánují další akce. 


